
Verslag van de 62e vergadering van het Seniorenplatform 
gehouden op dinsdag 29 april 2012, Raadhuis, aanvang 09.30 uur. 
 

1. Met bericht van verhindering afwezig: mevrouw Drost en de heer Bakker. De agenda wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 

‐Bespreking rooster af‐ en aantreden wordt geagendeerd voor de komende vergadering 
‐ Kort werd besproken het terugtreden van mevrouw Kleinhout en de kontakten met 
kandidaat‐leden. Het valt niet mee om geschikte mensen te vinden.   Actie: voorzitter 
‐ We discussiëren naar aanleiding van een via Yda gedane uitnodiging door het Meldpunt of 
het Platform bereid is om deel te nemen aan een werkgroep dementie. Onze conclusie is dat 
het Platform in beginsel een adviserende taak heeft en bijgevolg geen uitvoerende taken op 
zich zal nemen. Overigens zijn daarover door Yda geen andere verwachtingen gewekt. Zij zal 
dit aan het Meldpunt doorgeven en tevens vermelden dat wij wel op de hoogte willen 
blijven van de ontwikkelingen binnen de projectgroep.             Actie: Yda S. 
‐ Bijeenkomst Genero d.d. 18‐06‐2012 in Berkel & Rodenrijs. Thom en Ger bezoeken die. 
Ook Ben en Toon gaan. Ger verzorgt de aanmelding.      Actie: voorzitter 
‐ De werkgroep Domotica van de Hoge School Rotterdam probeerde in het kader van hun 
onderzoek met ambtenaren van de Gemeente Krimpen aan den IJssel af te stemmen maar 
kwam tot de ontdekking dat de Gemeente met betrekking tot dit onderwerp (nog) geen 
beleid voert. De werkgroep stelde vast dat dit in diverse andere gemeenten binnen de regio 
soms anders ligt. 
‐ De Coalitie Erbij organiseert van 26‐09 t/m 5/10 de Week van de Eenzaamheid. Officiële 
participatie van het Platform ligt niet in de rede. Er zijn veel organisaties op dit bijzondere 
vlak in de praktijk actief. Tegen bezoek door individuele leden van het Platform aan 
activiteiten in die week bestaat vanzelfsprekend geen bezwaar. 
‐ Het neerzetten van rustbanken binnen de Gemeente zoals door de heer A. v.d. Burg 
bepleit kent in deze tijd bezwaren (creëren van hangplekken) die ook door de verzoeker 
worden onderkend. Thom heeft hierover al contact gezocht binnen het gemeentelijk 
apparaat.             Actie: secretaris 
   
Wellicht daarna ook geschikt voor een poll.      Actie: secretaris 

 
3. Activiteitenplan. 

       
‐ Desgevraagd maken de leden van het Platform melding van hun prioriteiten voor het 

komende seizoen. O.a. komen voorbij de WMO‐ontwikkelingen, wijkschouw, 
verkeersveiligheid, bereikbaarheid hulpdiensten, rol ontmoetingscentra, domotica en 
last but not least veilig en vertrouwd wonen waarin het project Woonservice een 
hoofdrol speelt. Op basis van de gebleken voorkeuren zal de voorzitter een lijst van 
activiteiten samenstellen.                        Actie: voorzitter 

‐ Welke rol kan het Platform spelen bij het bereiken van meer sociale samenhang binnen 
de Krimpense gemeenschap. Bloemrijk, Dorpsplein Facet etc. zijn daarvan voorbeelden 
waarvan de duurzaamheid overigens nog moet blijken.  

‐ Opvolging van aftredende leden en overdracht bestuurstaken zullen ook nadrukkelijk 
aan de orde komen. 

‐ Het werkplan 2013, dat als basis dient voor het (vervroegd) aanvragen van 
gemeentelijke subsidie, zal in beginsel niet beduidend verschillen van dat van 2012. 
De aanvraag zal op zo kort mogelijke termijn door de voorzitter en secretaris bij de 
Gemeente worden ingediend.      Actie: voorz/secr. 

 



4. Verslag 61e vergadering. 
‐ Over de wijziging van de buslijnen is het Platform niet geraadpleegd. 
‐ De gemeente zal worden bevraagd over de verkeersveiligheidssituatie rondom het 

nieuwe Gezondheidscentrum. Ook de bereikbaarheid van het centrum per bus en het 
vervallen van de bushalte Sleedoornlaan zal aan de orde worden gesteld.   
            Actie: Jo S.  

‐ Aandacht is gevraagd voor het consequent dateren van stukken op de site 
 

5. Verslag Raadscommissie Bestuur en Middelen. 
‐ De aanbesteding OV gaat naar de RET. Qbuzz en ConneXXion verdwijnen dus uit het 

straatbeeld van onze gemeente. 
 

6. Verslag WMO Adviesraad. 
‐ We zijn verheugd over het blijmoedige verslag van de bijeenkomst van 26.04.2012 van 

onze secretaris. Dat belooft veel goeds voor de toekomst. 
 

7. Taakgroepen/ingekomen uitwerkingen. 
‐ De door de diverse taakgroepen geproduceerde beschrijvingen van hun voorgenomen 

activiteiten zullen door de secretaris op een eenduidige wijze tot één document worden 
samengevoegd. Daarin zullen de taken uitsluitend op hooflijnen worden vermeld. De 
door de taakgroepen beschreven specifieke activiteiten zullen hun plaats krijgen in de 
jaarlijkse werkplannen. 

‐ Er is nog steeds discussie gaande rondom de status van ontmoetingsruimten in 
woongebouwen voor senioren. Er is behoefte aan duidelijke functionele kaders.   

‐  
8. Herbestratingsplannen. 

‐ Op informele wijze zal de kwaliteit van de voorlichtingsbijeenkomst in de Tuyter met 
betrekking tot de herinrichting van de Van Ostadelaan achteraf worden getoetst.  
              Actie: Ben K.    

9. Nieuwsbrief en vernieuwde site. 
‐ Positief ontvangen. Weergave in oude Windows‐versies soms problematisch. In dat 

geval de comptabiliteitsweergave van Internet Explorer inschakelen. 
 

10. Gesprek met de Commissaris van de Koningin. 
‐ Thom en Ger zijn daartoe voor 08.06.2012 samen met diverse andere 

vertegenwoordigers van maatschappelijke organisaties uitgenodigd.  
                  Actie: voorz/secr. 

 
11. Rondvraag en sluiting. 

‐ Er zijn geen vragen of opmerkingen. Daarop sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
BK 30.05.2012/gk 


